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Les dues fases de
la reforma de la
ronda Pedró de
l’Escala es faran
seguides
● L’Escala. L’Ajuntament
de l’Escala ha decidit
finalment que les dues
fases d’urbanització de
la ronda Pedró es facin
seguides, tot i que ini-
cialment havia dit que
les obres se separarien
en dues etapes. En el
ple d’ahir es van apro-
var definitivament les
contribucions especials
de la primera fase del
projecte, que té un cost
de més de 760.000 eu-
ros i que està previst
que comenci al setem-
bre. L’Ajuntament ha-
via rebut quatre recla-
macions, de les quals
n’ha estimat una i n’ha
desestimat la resta. Se-
gons va explicar l’al-
calde, Estanis Puig, les
obres estaran acabades
a principis del 2009 i per
llavors l’Ajuntament
vol tenir a punt ja tota la
tramitació de la segona
fase de la urbanització
per poder començar
just quan s’acabi la pri-
mera fase. El fet que les
obres se separessin en
dues etapes havia rebut
crítiques de l’oposició,
que considerava que ai-
xí es provocarien mo-
lèsties dos cops.

A part, en el ple ordi-
nari que va tenir lloc
ahir també es va donar
compte de la liquidació
de l’exercici del 2007.
L’Ajuntament ha estal-
viat 300.000 euros. Se-
gons va dir l’alcalde,
«això és fruit de la polí-
tica de contenció apli-
cada l’any passat». En
vista dels bons núme-
ros, l’Ajuntament ha
decidit fer una donació
de 18.000 euros per ar-
reglar la façana i la teu-
lada de l’església. / M.V.

ERC de
Llagostera al·lega
contra el
pressupost
● Llagostera. El grup mu-
nicipal d’ERC a
l’Ajuntament de Lla-
gostera ha presentat al-
legacions contra l’apro-
vació provisional del
pressupost del 2008, i
l’equip de govern ha
convocat un ple extra-
ordinari per demà per
resoldre-les, desfavora-
blement, i aprovar el
text definitivament, se-
gons va explicar l’al-
calde, Fermí Santama-
ria. ERC argumenta en
set punts els motius
pels quals desaprova el
pressupost: qualifica de
«poc planificada» la
política de personal,
que «vulnera el principi
de prudència que seria
escaient». Remarca una
«manca de consignació
suficient» en partides
de despeses, així com
una «sobredotació» en
partides d’ingressos,
sobretot en l’impost de
construccions, instal-
lacions i obres (ICIO)
per la frenada de la
construcció. Així ma-
teix, el grup republicà
considera «poc sòli-
des» les bases per ava-
luar els ingressos per
atendre les obligacions
i les despeses de fun-
cionament dels serveis,
igual que pel que fa a
inversions, argumen-
tant que «es preveuen
costejar per mitjà de
subvencions demana-
des i no concedides».
També creu que es ge-
nera un increment en el
deute que fa «necessari
un pla de reequilibri», i
que falta un pla d’inver-
sions per al mandat.
ERC va votar en contra
de la seva aprovació
provisional i el PSC i
ICV-EUiA es van abs-
tenir. / M.B

Els representants de l’As-
sociació de Veïns de la
Marca de l’Ham de Figue-
res van amenaçar ahir de
fer més mobilitzacions si
l’Ajuntament no atén les
seves peticions de fer més
aparcaments i de comptar
amb la participació dels
veïns per iniciar la segona
fase de millora del barri,
tal com s’havia acordat.
Segons aquests veïns, amb
les obres del projecte de la
llei de barris es perdran
166 places d’aparcament,
45 de les quals a l’avingu-
da de Roses. El vicepresi-
dent de l’associació, José
Luis Ruiz, va dir que la xi-
fra d’aparcaments que té el
barri és del tot insuficient
si es té en compte que fins
l’any 2010 es construiran
400 habitatges nous. Se-
gons ell, abans de les obres
hi havia 520 places i ara no
arriben a 370.

Ruiz ha recordat que
l’associació havia descon-
vocat una manifestació
prevista pel 7 de novembre
passat, perquè es va arribar
a un acord en últim mo-
ment amb què es preveia
refer el projecte de millora
del vial que hi ha paral·lel
a la carretera de Roses i
mantenir-hi una filera
d’aparcaments per a resi-
dents i espai de càrrega i
descàrrega, que és una de
les demandes dels veïns,
però l’Ajuntament només
hi ha fet tretze places.
També s’han queixat que

l’ampliació de les voreres
s’ha fet malament i que
cinc comerços i un bloc de
pisos estaven afectats per
aquestes obres ja que la vo-
rera havia quedat al mateix
nivell que els establiments i
l’ascensor dels habitatges i
suposava un perill perquè
l’aigua de la pluja els entra-
va a l’interior.

Una altra queixa ha estat
que no s’han suprimit les
600 antenes parabòliques
comptabilitzades pels pro-
pis veïns malgrat haver re-
but la subvenció, tot i que
des del consistori s’havia
anunciat que la xifra s’ha-
via reduït fins a les 250 an-
tenes i que es farien treure
totes abans del mes de fe-
brer.

Els veïns de la Marca de l’Ham de
Figueres acusen el govern d’incomplir

«el tracte» dels aparcaments
Es queixen que amb la reforma s’han eliminat més de 166 places

● Les primeres actuacions de millora integral del
barri de la Marca de l’Ham ja s’han acabat. En con-
cret s’han remodelat els dos vials principals: el car-
rer Marca de l’Ham i la carretera de Roses. L’asso-
ciació de veïns, però, continua insatisfeta i indigna-
da perquè diu que el govern no els fa cas. En aquest
sentit, el vicepresident ha lamentat que el consistori
no hagi volgut tornar-se a reunir amb ells i ha expli-
cat que havia trucat fins a disset vegades a l’alcalde,
però que no hi ha pogut parlar. En aquests moments
estan convocats, pel 9 d’abril, a una reunió per trac-
tar el pla integral de barris, però segons la seva opi-
nió, aquest tema no tenia res a veure amb la reunió
que demanen des de fa tres mesos. Tampoc volen
com a interlocutora la regidora del barri, Maria An-
tònia Bonany, perquè, segons ells, va negar l’exis-
tència de xeringues al costat de l’escola i del centre
cívic, que van ser trobades, fa uns mesos, per un veí
i retirades i fotografiades per la Guàrdia Urbana.

● L’Associació de Veïns de la Mar-
ca de l’Ham de Figueres s’ha queixat
perquè la reforma que s’ha fet als dos
principals carrers del barri ha supo-

El vial lateral de la carretera de Roses s’ha suprimit i s’han ampliat les voreres./ J.P.

JOSEP PUIGBERT / Figueres sat perdre 166 places per aparcar-hi
vehicles i acusen el govern munici-
pal d’«incomplir» el tracte que van
fer quan es va desconvocar la segona
mobilització que volien fer, la tardor

passada. Asseguren que l’alcalde els
hi va dir que es mantindrien els de la
carretera de Roses i només n’hi han
fet tretze, quan abans n’hi havia una
cinquantena.

Una part, acabada


